
NOVA PRIDOBITEV NA LIPOGUVU
Četrtega oktobra 1994 je bilo na

Lipoglavu predano namenu novo
športno igrišče, namenjeno šport-
nim dejavnostim učencev podruž-
nične šule Lipoglav, mladinc in dru-
gih krajanov. Igrišče je investitor,
občina Ljubljana Moste-Polje. s po-
sehnim aktom izročil v upravljanje
krajevni skupnosti in šoli.

Z asfaltirano športno ploščadjo se
je izpolnila dolgoletna želja kraja-
nov, zlasti mladih, ki so izražali zah-
tevo po takem objektu. Uresničiti
želje in zahteve ni bilo lahko. Kra-
jevna skupnost je pred petnajstimi
leti odkupila zemljiiiče in uredila
zemljiškoknjižno pravico razpolaga-
nja z njimi. V letu 1980 je bila iz-
dana lokacijska informacija ter lo-
kacijsko dovoljenje za gradnjo uni-
verzalne športne ploščadi. V letu
1981 je bil izdelan tudi projekt.

Potem pa se je ustavilo, ker kra-
jevna skupnost ni imela potrebnih
finančnih sredstev. Izvedeno je bilo
le planiranje zemljišč. KS je sicer
vsako leto uvrščala v svoj program
tudi to nalogo, vendar do uresniči-
tve nikoli ni prišlo.

Ob obisku predstavnikov občine
Ljubljana Moste-Polje po krajevnih
skupnostih, v naši KS je bil tak
obisk 5. aprila 1992. je ravnateljica
podružnične šole Lipoglav povabila
udeležence pogovora v prostore
šole. Med obravnavanjem krajevne
problematike je opozorila na vpra-
šanje obnove šolske ograje, pa tudi
ograje okrog prostora za igrišče ozi-
roma željo, da bi ga zgradili.

Ob razumevanju občinskih mož
od predsednika skupščine in pred-

sednika IS do predstavnikov občin-
skih strokovnih služb je v letu 1993
igrišče začel graditi SGP PIONIR
s sodelavci. Do šolskih počitnic
v letu 1994 je bila ploščad v glavnem
dograjena.

Svet KS je v dogovoru z občino
imenoval odbor za upravljanje
z igriščem. Sestavljajo ga predstav-
niki sveta KS, šole in Društva mla-

dih Lipoglava. Odbor naj bi skrbel
za pravilno uporabo igrišča ter
v zvezi s tem nosil tudi odgovomost
in obveznosti.

Da je Lipoglav končno dobil
svoje igrišče, gre zahvala občini
Ljubljana Moste-Polje, predvsem
predsedniku IS gospodu Branetu
Matjašcu, gospodu Jožetu Piškurju,
gospodu Jariku Kramžarju, gospe

Lipušfiek ter vsem preostalim, ki so
se trudili za izvedbo.

S strani krajevne skupnosti je za-
služna za gradnjo ravnateljica po-
družnične šole Lipoglav, gospa Ma-
rinka Žitnik, ki ji je projekt uspelo
vključiti v program obnove in uredi-
tve šolske okolice in je tudi v času
gradnje s pogovori vzdrževala stalni
stik z izvajalci ter občino.

Ob tej priloZnosti pa se moramo še
posebno zahvaliti strokovnemu sve-
tovalcu za komunalne zadeve občin-
skega Sekretariata za urbanizem in
varstvo okolja gospodu Joietu Pi-
škurju, ki je v času mnogoletnega
sluibovanja na občini imel vedno
posluh za raševanje komunalnih in
drugih problemov našega kraja.
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